
Forslag til handlingsplan for 2024 – som legges frem som egen sak på årsmøtet 

«Styret ønsker å etablere en kortfattet handlingsplan som peker på de viktigste 

utviklingsoppgavene/fokusområder til klubben det kommende året. Handlingsplanen skal være 

førende for styret og administrasjonen sin prioritering av innsats. Det tas sikte på at en revidert plan 

legges frem for årsmøtet hvert år. I 2024 foreslår styret følgende fokusområder (i uprioritert 

rekkefølge):  

1) Sportsutvalg og sportsplan 

Det skal etableres et sportsutvalg med tilhørende mandat, samt utarbeides en felles 

sportsplan. Planen skal gi retning og rammer for all sportslig aktivitet i klubben. 

2) Fotballfond 

Lillehammer FK ønsker å være en klubb for alle. Vi ønsker proaktivt å arbeide for at alle gutter 

og jenter som vil – skal få spille fotball – uansett sosial og økonomisk bakgrunn. Vi ønsker 

derfor ikke at økonomien skal være et hinder for deltagelse i klubbens aktiviteter.  

Fondet kan dekke blant annet medlems- og treningsavgift, og deltagelse på fotballskoler og 

lagenes cupturer.  

Det eksisterer i dag et fotballfond for jenter. Dette fondet skal utvides til å gjelde begge kjønn, 

videreutvikles, samt styrkes finansielt sammen med offentlige og private samarbeidspartnere. 

3) Mangfoldet skal styrkes 

Det skal arbeides proaktivt for å styrke mangfoldet i klubben, både med hensyn til kjønn og 

etnisitet. I 2024 vil det settes søkelys på følgende områder: 

- Kvinnelige trenere 

- Minoritetsjenter 

- Minoritetsforeldre, voksenintegrering 

 

4) Styrke sosiale arenaer 

Brakka skal etableres som klubbens viktigste sosiale arena og samlingspunkt, samt skape et 

godt arbeidsmiljø for klubbens ansatte og øvrige ressurspersoner. I 2024 tas det sikte på en 

betydelig utvidelse og fornying av Brakka, samt aktiviteter som retter seg mot både barn, 

ungdom og seniorer.   

5) Større synlighet for klubb og samarbeidspartnere 

Klubben bidrar til mange gode historier hver dag. Sammen med våre samarbeidspartnere skal 

vi øke synligheten og begeistringen for klubbens aktiviteter gjennom målrettet 

kommunikasjonsarbeid, blant annet på sosiale medier. Det tas sikte på å utarbeide en 

kommunikasjonsstrategi i løpet av året. 

 

6) Kvalitet 

Både LFK og LKFK var kvalitetsklubber og sertifisert av NFF. Dette arbeidet skal videreføres og 

forsterkes i ny klubb. Ved behov skal klubben resertifiseres i løpet av året. 

 

7) Fotballhall 



Arbeidet med å realisere en innendørs fotballhall på Lillehammer fortsetter. En fotballhall er 

kanskje det enkelttiltaket som vil ha størst betydning for utviklingen av fotballen i vår region. 

Sammen med andre klubber, vil vi aktivt være pådriver for at dette kan bli en realitet. 

 

8) Etablering av senior + 

Styret ønsker at alle som en gang har vært en del av klubben, skal fortsette å være en del av 

klubben. Vi ønsker med andre ord at alle våre spillere, foreldre, trenere og lagledere, og 

andre skal ha et «livslangt forhold» til klubben. Vi tror det er mange «seniorer» som kunne 

ønske seg å fortsatt ha et «forhold» til klubben – få informasjon om hva som skjer i klubben, 

bli med på dugnad, ta ansvar for ulike aktiviteter, etablere sosiale møteplasser osv. Styret 

ønsker derfor å legge til rette for etablering av en Senior+-gruppe. 

 

9) Lillehammer FK som motor i regionen 

Klubben ønsker å være positiv drivkraft for fotballen i Lillehammer og Gudbrandsdalen. Det 

fordrer et aktivt og konstruktivt samspill med våre naboklubber, kretsen, NFF og eventuelt 

andre idrettslag. Det tas sikte på å inngå forpliktende samarbeidsavtaler med sentrale 

klubber/lag i 2024.  

 

10) Bambusa Cup Lillehammer 

Styret mener Bambusa Cup Lillehammer skal være vår sentrale dugnadsarena i årene 

fremover og utvikles til å bli Norges viktigste innendørs fotballturnering. Cupen skal 

videreutvikles i samarbeid med kretsen og NFF og skal i 2024 særlig utvikle større sportslig 

attraktivitet og deltagelse av minoritetsjenter. 

 

11) Økonomi 

Skal Lillehammer FK være i stand til å opprettholde, forbedre og videreutvikle sitt sportslige 

tilbud til medlemmene, vil dette kreve et bredere og økt inntektsgrunnlag. Uten høyere 
inntekter blir aktiviteten stadig mer utfordrende å finansiere, noe som vil tvinge frem 
prioriteringer. Prioriteringer som både vil ha betydning for hvilket tilbud klubben vil være i 
stand til å levere og for kvaliteten på tilbudet som leveres. 

 

Styret ser det derfor som nødvendig å arbeide målrettet med å forsterke dagens 

inntektskilder og utforske nye inntektsmuligheter for klubben.  

 

 

Forslag til vedtak: «Årsmøtet slutter seg til forslag til handlingsplan for 2024» 

 

 

 

 


